

- 1. Development Charge Complaint - 1354, 1376 Carling Avenue**
- Plainte relative aux redevances d'aménagement – 1354 et 1376, avenue Carling**

Committee recommendation

That Council dismiss the development charge complaint in respect of 1354, 1376 Carling Avenue.

Recommandation du Comité

Que le Conseil rejette la plainte relative aux redevances d'aménagement concernant le 1354 et 1376, avenue Carling.

Documentation/Documentation

1. Report from the Chief Building Official, Building Code Services, Planning, Real Estate and Economic Development Department, dated July 29, 2022 (ACS2022-PIE-BCS-0002)

Rapport du Chef du service du code de bâtiment, Services du code de bâtiment, Direction générale de la planification, de l'immobilier et du développement économique, daté le 29 juillet 2022 (ACS2022-PIE-BCS-0002)

2. Extract of draft Minutes, Planning Committee, September 22, 2022

Extrait de l'ébauche du procès-verbal du Comité de l'urbanisme, le 22 septembre 2022

**Planning Committee
Report 68
October 5, 2022**

2

**Comité de l'urbanisme
Rapport 68
Le 5 octobre 2022**

**Extract of Minutes 70
Planning Committee
September 22, 2022**

**Extrait du procès-verbal 70
Comité de l'urbanisme
Le 22 septembre 2022**

Development Charge Complaint - 1354, 1376 Carling Avenue

File No. ACS2022-PIE-BCS-0002 - River (Ward 16)

Deferred from the Planning Committee meetings of August 25, 2022 and September 8, 2022.

The following written submission was received by, and are filed with, the Office of the City Clerk, and distributed to Committee Members:

- Letter dated September 21, 2022 from John Truong, Holloway Lodging Corporation, opposed

Report recommendation

That Planning Committee recommend that Council dismiss the development charge complaint in respect of 1354, 1376 Carling Avenue.

Carried